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Projekt PROTOKOŁU NR XVI/2019  

Z SESJI RADY MIEJSKIEJ W GŁOGÓWKU  

z dnia 31 października 2019 r.  

  

Obrady XVI Sesji Rady Miejskiej w Głogówku odbyły się w Sali posiedzeń Urzędu  

Miejskiego w Głogówku.   

Obrady rozpoczęto 31 września 2019 r. o godz. 08:38, a zakończono o godz. 10:53 tego samego 

dnia. W posiedzeniu wzięło udział 14 członków:   

1. Barton Ewelina,   

2. Dembczak Bernard,   

3. Hojdem Jan,   

4. Kowaś Józef,   

5. Kunert Jerzy,   

6. Kus Marcin,   

7. Nosol Tomasz,   

8. Poremba Bogusława,  

9. Patron Fabian,  

10. Samson Piotr,   

11. Sobek Joachim,   

12. Thiel Grzegorz,   

13. Wdowikowski Mariusz,  

14. Wrona Tadeusz,   

  

Otwarcia i przeprowadzenia obrad dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej w 

Głogówku Jerzy Kunert.   

Przewodniczący przywitał wszystkich zgromadzonych.   

Odśpiewany został hymn państwowy.   

Następnie stwierdził quorum. Na 15 Radnych obecnych było 14 osób. Listy obecności 

Radnych stanowi załącznik nr 1 do protokołu.   

Przewodniczący odczytał proponowany porządek obrad, następnie oddał głos  

Burmistrzowi Głogówka.  
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1. Sprawy regulaminowe:  

a) otwarcie sesji,  

b) odtworzenie hymnu państwowego,  

c) stwierdzenie Quorum,   

d) uchwalenie porządku obrad,   

e) przyjęcie Protokołu z XV Sesji Rady Miejskiej w Głogówku z dnia 26 września 2019 r.   

2. Informacja Burmistrza o pracy między sesjami.  

3. Przyjęcie informacji o wynikach sprawdzianu i egzaminów za rok szkolny 2018/2019.  

4. Rozpatrzenie projektów uchwał:  

a) w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej do przeprowadzenia inwentaryzacji 

nieruchomości podlegających komunalizacji na rzecz Gminy Głogówek,  

b) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości przez Gminę Głogówek,  

c) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

obszaru położonego w rejonie ulicy Marii Konopnickiej i ulicy Niepodległości w 

Głogówku  

d) w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie  

e) zmieniającej Uchwałę Nr XXXII/290/98 z dnia 23 lutego 1998 r. w sprawie 

przystąpienia Gminy Głogówek do programu Odnowa Wsi w województwie opolskim.  

f) w sprawie uchylenia uchwały Nr II/10/2002 Rady Miejskiej w Głogówku z dnia  

9 grudnia 2002r. w sprawie podatku od posiadania psów,  

g) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.  

h) w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego na 

terenie Gminy Głogówek na rok 2020  

i) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019  

5. Wolne wnioski i informacje.   

6. Zakończenie XVI Sesji Rady Miejskiej w Głogówku.  

  

Burmistrz Głogówka Piotr Bujak złożył wniosek o rozszerzenie porządku o uchwały:  

j) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Głogówek na lata 20192022  
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Wniosek został poddany pod głosowanie.  

Wynik głosowania:   

14 za/ 0 przeciw/ 0 wstrzymało się.   

  

Przewodniczący Rady Miejskiej złożył wniosek o rozszerzenie porządku obrad 

o uchwały:  

k) w sprawie zmiany uchwały nr II/6/2018 Rady Miejskiej w Głogówku z dnia 30 listopada  

2018 r. w sprawie określenia liczebności Komisji Stałych Rady Miejskiej w Głogówku 

l) zmieniająca uchwałę nr II/13/2018 Rady Miejskiej w Głogówku z dnia 

30 listopada 2018 r. w sprawie powołania Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady 

Miejskiej w Głogówku  

  

Wniosek został poddany pod głosowanie.   

Wynik głosowania:   

14 za/ 0 przeciw/ 0 wstrzymało się.   

  

Przewodniczący poddał pod głosowanie kompletny porządek obrad  

Wynik głosowania:   

14 za/ 0 przeciw/ 0 wstrzymało się.   

  

Następnie Przewodniczący zapytał o uwagi do projektu Protokołu z XV Sesji Rady 

Miejskiej w Głogówku.   

Radny Marcin Kus zwrócił uwagę, że protokół nie został przesłany droga elektroniczna.  

Przewodniczący zawnioskował, by protokół został poddany pod głosowanie podczas następnej 

sesji.   

 

 

Wynik głosowania:   

14 za/ 0 przeciw/ 0 wstrzymało się.   
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Ad. 2  

Burmistrz Głogówka Piotr Bujak przedstawił informację o pracy w okresie między 

sesjami.   

Szczegóły prac znajdują się w zapisie nagrania pod adresem: 

http://bip.glogowek.pl/1245/786/archiwum-nagran-sesji-rady-miejskiej-w-glogowku.html  

Sekretarz przedstawiła zarządzenia podjęte między sesjami.   

  

Ad 3. Przyjęcie informacji o wynikach sprawdzianu i egzaminów za rok szkolny 2018/2019.  

  

 Przewodniczący poprosił o opinię Komisji w sprawie przedłożonej informacji:  

Komisja Budżetu, Finansów, Inwestycji i Remontów: opinia pozytywna  

Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: opinia pozytywna  

Komisja Spraw Społecznych: opinia pozytywna  

Komisja Rewizyjna: opinia pozytywna  

  

Wynik głosowania:   

14 za/ 0 przeciw/ 0 wstrzymało się.   

  

Ad 4. Rozpatrzenie projektów uchwał:  

  

a) w sprawie powołania Komisji Inwentaryzacyjnej do przeprowadzenia 

inwentaryzacji nieruchomości podlegających komunalizacji na rzecz Gminy  

Głogówek,  

  

Przewodniczący poprosił o opinię Komisji w sprawie przedłożonego projektu:  

• Komisja Budżetu, Finansów, Inwestycji i Remontów: opinia pozytywna  

• Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: opinia pozytywna  

• Komisja Spraw Społecznych: opinia pozytywna  

• Komisja Rewizyjna: opinia pozytywna  

  

Wyniki imienne:  

ZA (14): Mariusz Wdowikowski, Grzegorz Thiel, Bernard Dembczak, Joachim Sobek, Jan  

http://bip.glogowek.pl/1245/786/archiwum-nagran-sesji-rady-miejskiej-w-glogowku.html
http://bip.glogowek.pl/1245/786/archiwum-nagran-sesji-rady-miejskiej-w-glogowku.html
http://bip.glogowek.pl/1245/786/archiwum-nagran-sesji-rady-miejskiej-w-glogowku.html
http://bip.glogowek.pl/1245/786/archiwum-nagran-sesji-rady-miejskiej-w-glogowku.html
http://bip.glogowek.pl/1245/786/archiwum-nagran-sesji-rady-miejskiej-w-glogowku.html
http://bip.glogowek.pl/1245/786/archiwum-nagran-sesji-rady-miejskiej-w-glogowku.html
http://bip.glogowek.pl/1245/786/archiwum-nagran-sesji-rady-miejskiej-w-glogowku.html
http://bip.glogowek.pl/1245/786/archiwum-nagran-sesji-rady-miejskiej-w-glogowku.html
http://bip.glogowek.pl/1245/786/archiwum-nagran-sesji-rady-miejskiej-w-glogowku.html
http://bip.glogowek.pl/1245/786/archiwum-nagran-sesji-rady-miejskiej-w-glogowku.html
http://bip.glogowek.pl/1245/786/archiwum-nagran-sesji-rady-miejskiej-w-glogowku.html
http://bip.glogowek.pl/1245/786/archiwum-nagran-sesji-rady-miejskiej-w-glogowku.html
http://bip.glogowek.pl/1245/786/archiwum-nagran-sesji-rady-miejskiej-w-glogowku.html
http://bip.glogowek.pl/1245/786/archiwum-nagran-sesji-rady-miejskiej-w-glogowku.html
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Hojdem, Ewelina Barton, Piotr Samson, Tomasz Nosol, Józef Kowaś, Marcin Kus, Jerzy  

Kunert, Bogusława Poremba, Tadeusz Wrona, Fabian Patron. PRZECIW 

(0):  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1): Róża Zgorzelska  

  

b) w sprawie wyrażenia zgody na nabycie nieruchomości przez Gminę Głogówek,  

  

Wyniki imienne:  

ZA (14): Mariusz Wdowikowski, Grzegorz Thiel, Bernard Dembczak, Joachim Sobek, Jan  

Hojdem, Ewelina Barton, Piotr Samson, Tomasz Nosol, Józef Kowaś, Marcin Kus, Jerzy 

Kunert, Bogusława Poremba, Tadeusz Wrona, Fabian Patron. PRZECIW (0):  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1): Róża Zgorzelska  

  

Przewodniczący poprosił o opinię Komisji w sprawie przedłożonego projektu:  

• Komisja Budżetu, Finansów, Inwestycji i Remontów: opinia pozytywna  

• Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: opinia pozytywna  

• Komisja Spraw Społecznych: opinia pozytywna  

• Komisja Rewizyjna: opinia pozytywna  

  

c) w sprawie uchwalenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego dla 

obszaru położonego w rejonie ulicy Marii Konopnickiej i ulicy Niepodległości w 

Głogówku,  

  

Przewodniczący poprosił o opinię Komisji w sprawie przedłożonego projektu:  

• Komisja Budżetu, Finansów, Inwestycji i Remontów: opinia pozytywna  

• Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: opinia pozytywna  

• Komisja Spraw Społecznych: opinia pozytywna  

• Komisja Rewizyjna: opinia pozytywna  
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Wyniki imienne:  

ZA (14): Mariusz Wdowikowski, Grzegorz Thiel, Bernard Dembczak, Joachim Sobek, Jan  

Hojdem, Ewelina Barton, Piotr Samson, Tomasz Nosol, Józef Kowaś, Marcin Kus, Jerzy  

Kunert, Bogusława Poremba, Tadeusz Wrona, Fabian Patron. PRZECIW 

(0):  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1): Róża Zgorzelska 

d) w sprawie uznania petycji za niezasługującą na uwzględnienie,  

  

Przewodniczący poprosił o opinię Komisji w sprawie przedłożonego projektu:  

• Komisja Budżetu, Finansów, Inwestycji i Remontów: opinia pozytywna  

• Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: opinia pozytywna  

• Komisja Spraw Społecznych: opinia pozytywna  

• Komisja Rewizyjna: opinia pozytywna  

  

Wyniki imienne:  

ZA (14): Mariusz Wdowikowski, Grzegorz Thiel, Bernard Dembczak, Joachim Sobek, Jan  

Hojdem, Ewelina Barton, Piotr Samson, Tomasz Nosol, Józef Kowaś, Marcin Kus, Jerzy  

Kunert, Bogusława Poremba, Tadeusz Wrona, Fabian Patron.  

PRZECIW (0):  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1): Róża Zgorzelska  

  

e) zmieniającej Uchwałę Nr XXXII/290/98 z dnia 23 lutego 1998 r. w sprawie 

przystąpienia Gminy Głogówek do programu Odnowa Wsi w województwie 

opolskim,  

  

Przewodniczący poprosił o opinię Komisji w sprawie przedłożonego projektu:  

• Komisja Budżetu, Finansów, Inwestycji i Remontów: opinia pozytywna  

• Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: opinia pozytywna  

• Komisja Spraw Społecznych: opinia pozytywna  
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• Komisja Rewizyjna: opinia pozytywna  

  

Wyniki imienne:  

ZA (14): Mariusz Wdowikowski, Grzegorz Thiel, Bernard Dembczak, Joachim Sobek, Jan  

Hojdem, Ewelina Barton, Piotr Samson, Tomasz Nosol, Józef Kowaś, Marcin Kus, Jerzy  

Kunert, Bogusława Poremba, Tadeusz Wrona, Fabian Patron.  

PRZECIW (0):  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1): Róża Zgorzelska 

f) w sprawie uchylenia uchwały Nr II/10/2002 Rady Miejskiej w Głogówku z dnia  

9 grudnia 2002r. w sprawie podatku od posiadania psów,  

  

Przewodniczący poprosił o opinię Komisji w sprawie przedłożonego projektu:  

• Komisja Budżetu, Finansów, Inwestycji i Remontów: opinia pozytywna  

• Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: opinia pozytywna  

• Komisja Spraw Społecznych: opinia pozytywna  

• Komisja Rewizyjna: opinia pozytywna  

  

Wyniki imienne:  

ZA (14): Mariusz Wdowikowski, Grzegorz Thiel, Bernard Dembczak, Joachim Sobek, Jan  

Hojdem, Ewelina Barton, Piotr Samson, Tomasz Nosol, Józef Kowaś, Marcin Kus, Jerzy  

Kunert, Bogusława Poremba, Tadeusz Wrona, Fabian Patron.  

PRZECIW (0):  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1): Róża Zgorzelska  

  

g) w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości,  

  

Przewodniczący poprosił o opinię Komisji w sprawie przedłożonego projektu:  

• Komisja Budżetu, Finansów, Inwestycji i Remontów: opinia pozytywna  

• Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: opinia pozytywna  



  

8  

  

• Komisja Spraw Społecznych: opinia pozytywna  

• Komisja Rewizyjna: opinia pozytywna  

  

Burmistrz Głogówka Piotr Bujak mówi, że w projekcie został przyjęty model działania 

transparentnego, przejrzystego w ramach kadencji samorządu terytorialnego. Burmistrz 

tłumaczy, że na samorządowcach ciąży odpowiedzialność wspólnoty lokalnej jaką jest gmina. 

Mówi, że w interesie gminy i jej mieszkańców są inwestycje, rozwój, a nie stagnacja 

i konsumpcja budżetu na środki bieżące. Dodaje, że zanim przystąpiono do wyliczania poziomu 

podwyżki podatków, zaczęto szukać oszczędności w strukturze organizacyjnej urzędu. 

Następstwem tych działań była rezygnacja z szeregu umów promocyjnych, umów zlecenie, 

umów o dzieło, co dało efekt w postaci ok. 30 000,00 zł. Kolejnym krokiem było dokonanie 

racjonalizacji wydatków na podróże służbowe, które w 2018 roku wynosiły ok. 40 696,00 zł, 

natomiast do dnia dzisiejszego zostało wykonane ok. 18 123,00 zł. Burmistrz nakreśla, że 

prowadzi to do kolejnych 50% obniżki kosztów bez utraty efektywności, bez utraty realizacji 

określonych zadań przez gminę. Dalej wspomina również o jednym ze składników, który 

generuje największe koszty w administracji publicznej, a także w każdym przedsiębiorstwie, 

którym są wynagrodzenia. Przedstawia, że stan zatrudnienia na grudzień 2018 roku w Urzędzie 

Miejskim Głogówku to 58 osób, a w chwili obecnej jest to 46 pracowników i 5 pracowników 

obsługi których należało zatrudnić w ramach zobowiązań projektowych, które były 

dziedzictwem poprzedniej kadencji. Podsumowuje, iż obecnie w Urzędzie Miejskim 

zatrudnionych jest 51 osób, czyli nastąpiła redukcja o 7 osób.  

Burmistrz Głogówka przypomina, że ostatnia znacząca korekta stawek odbyła się 2013 

roku. Tłumaczy, że wskaźnik inflacji za ten okres uwzględniając lata deflacji to 3%, czyli 3% 

kwoty korygowanej dzisiaj nie ma siły nabywczej, ponieważ została skonsumowana przez 

inflację. Wyjaśnia, że rosną koszty stałe, a największy wzrost kosztów pojawia się w oświacie, 

która jest głównym działem, na który przeznaczane są środki publiczne. Informuje, że w tym 

roku rząd przyznał nauczycielom podwyżkę wynagrodzeń na poziomie 9,6%, dodatkowo został 

im przyznany dodatek za wychowawstwo w kwocie 300,00 zł dla wychowawcy, co dla gminy  

Głogówek stanowi koszt 2 533 421,46 zł. Burmistrz wspomina również o wzroście 

minimalnego wynagrodzenia, co łączy się ze wzrostem kosztów wynagrodzenia pracowników 

obsługi szkół który wyniesie 1 447 990,80 zł licząc ogólnie. Łącznie oświata w gminie 
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Głogówek będzie droższa o 4 011 412, 26 zł, a subwencja na jej sfinansowanie zawiera lukę, 

która sięga od 30% do 40 %. Wyjaśnia, że w bieżącym roku gmina ponosi również koszty 

generowane poprzez Specjalny Ośrodek Szkolno- Wychowawczy. Jednoroczna rata za 

budynek to 395 000,00 zł, natomiast rata na tym poziomie będzie płacona do 2020 roku.  

Przejęcie ośrodka tylko na ten rok, po dokonaniu symulacji wygeneruje stratę w stosunku do 

otrzymywanej subwencji oświatowej na poziomie 842 465,00 zł.   

Burmistrz porusza również kwestię energii elektrycznej, której cena w 2019 roku za 1 

kWh wynosiła 0,20 zł, natomiast w roku 2020 wyniesie 0,32 zł za 1 kWh, czyli wzrośnie o 

52%. Przekłada o obniżce PIT-u, mówi, że 1% z podatku dochodowego od osób fizycznych to 

około 100 000,00 zł.  

Burmistrz wyjaśnia, że należy radykalnie przedefiniować wygląd finansów gminy 

zmianą stawek podatkowych. Tłumaczy, że skutek proponowanej podwyżki podatków dla całej 

gminy oscyluje w granicach 500 000,00 zł, natomiast sam dział oświaty to dużo większe koszty.   

Dodaje, że wszelkie decyzje pozostają w rękach Rady, natomiast propozycja złożona w 

projekcie uchwały jest propozycją optymalną, która da odpowiednie warunki gminie Głogówek 

do zachowania odpowiedniego bilansu między stawką obciążenia podatkowego, a 

możliwościami budżetowymi gminy.   

  

Przewodniczący Rady Miejskiej dziękuje Radnym za szczegółową analizę projektu 

uchwały na komisjach.    

  

Wyniki imienne:  

ZA (13): Mariusz Wdowikowski, Grzegorz Thiel, Bernard Dembczak, Jan Hojdem, Ewelina  

Barton, Piotr Samson, Tomasz Nosol, Józef Kowaś, Marcin Kus, Jerzy Kunert, Bogusława 

Poremba, Tadeusz Wrona, Fabian Patron.  

PRZECIW (0):  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1): Joachim Sobek  

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1): Róża Zgorzelska  
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h) w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego 

na terenie Gminy Głogówek na rok 2020,  

  

Przewodniczący informuje, że jeżeli Rada nie podjęłaby projektu uchwały podatek będzie 

pobierany w kwocie maksymalnej. Prosi o opinię Komisji w sprawie przedłożonego projektu:  

• Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska:   

Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Tomasz Nosol oświadcza, że 

komisja wstrzymała się od opinii nad uchwałą.   

• Komisja Spraw Społecznych: opinia pozytywna  

• Komisja Rewizyjna:   

Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Marcin Kus informuje, że komisja wstrzymała się od 

opinii nad uchwałą.   

• Komisja Budżetu, Finansów, Inwestycji i Remontów:   

Przewodniczący Komisji Budżetu, Finansów, Inwestycji i Remontów powiadamia, że 

otrzymał wniosek, aby wzrost podatku obniżyć z 7% na 6%.  

  

Radny Tomasz Nosol przyznaje, że wniosek wyszedł z jego inicjatywy. Tłumaczy, że 

najważniejszą rzeczą jest traktowanie równo wszystkich podmiotów, jeśli podatek od 

nieruchomości poszedł do góry średnio o 6% to niech podatek rolny zostanie podniesiony 

również o 6%. Dodaje, że chce wycofać wniosek, złożony na Komisji Budżetu, Finansów, 

Inwestycji i Remontów. Nadmienia, że jego celem jest dyskusja o problemach. Prosi, aby 

1% podwyżki podatku rolnego był na działania, z których rolnicy mogą korzystać. 

Wspomina akcję odbioru odpadów plastikowych od rolników, którzy poszczególni Radni 

przeprowadzili we własnym zakresie i daje ją za przykład działań jakie mogły być 

skierowane w stronę rolników.   

Burmistrz Głogówka przywołuje do zasad składania wniosków, następnie informuje, że 

potrzeby rolników są marginalizowane, podaje przykład okręgu Radnego Nosola gdzie 

specjalnie dla rolników powstała droga łącząca Wierzch z Mionowem, ponieważ stanowi 

dojazd do pól.  Kolejnymi inwestycjami jest przychodnia w Biedrzychowicach, remont sali 

w Domu Ludowym w Racławicach Śląskich, zakupy kamienia. Wymienia sytuacje w 

których gmina musiała dokładać środki do funduszów sołeckich.  Przypomina, że gmina 
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zrzekła się prawie całego dochodu z najmu świetlic wiejskich, podniosła ekwiwalenty dla 

strażaków. Mówi, że jest przeciwny dokonywaniu podziałów. Tłumaczy, że wskaźnik 

procentowy wynika z wyliczeń Głównego Urzędu Statystycznego i jest to próg wzrostu 

maksymalnej stawki, a w projekcie nie została uwzględniona stawka maksymalna.   

 Przewodniczący Rady Miejskiej tłumaczy intencje Radnego Nosola, z których wynika 

obawa o zaprzestanie inwestycji w tereny wiejskie. Przewodniczący zapewnia, że Rada 

będzie wspólnie dzielić środki na rok 2020, których nie zabraknie na tereny wiejskie.  

Dziękuje również za akcję związaną z odbiorem opakowań foliowych od rolników.   

Radny Nosol, przyznaje, że w opakowaniach foliowych gromadzą się gryzonie.  

Nawołuje do dialogu.   

  

Wyniki imienne:  

ZA (11): Mariusz Wdowikowski, Grzegorz Thiel, Bernard Dembczak, Jan Hojdem, Piotr  

Samson, Tomasz Nosol, Józef Kowaś, Jerzy Kunert, Bogusława Poremba, Tadeusz Wrona, 

Fabian Patron.  

PRZECIW (0):  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (3): Ewelina Barton, Marcin Kus, Joachim Sobek  

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1): Róża Zgorzelska  

  

Burmistrz Głogówka dziękuje Radnym, którzy zdecydowali się na trudną decyzję.   

  

i) w sprawie zmian w budżecie gminy na rok 2019,  

  

ZA (14): Mariusz Wdowikowski, Grzegorz Thiel, Bernard Dembczak, Joachim Sobek, Jan 

Hojdem, Ewelina Barton, Piotr Samson, Tomasz Nosol, Józef Kowaś, Marcin Kus, Jerzy  

Kunert, Bogusława Poremba, Tadeusz Wrona, Fabian Patron.  

PRZECIW (0):  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1): Róża Zgorzelska  
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Przewodniczący poprosił o opinię Komisji w sprawie przedłożonego projektu:  

• Komisja Budżetu, Finansów, Inwestycji i Remontów: opinia pozytywna  

• Komisja Rolnictwa i Ochrony Środowiska: opinia pozytywna  

• Komisja Spraw Społecznych: opinia pozytywna  

• Komisja Rewizyjna: opinia pozytywna  

  

j) w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Głogówek na lata 

20192022,  

  

ZA (14): Mariusz Wdowikowski, Grzegorz Thiel, Bernard Dembczak, Joachim Sobek, Jan  

Hojdem, Ewelina Barton, Piotr Samson, Tomasz Nosol, Józef Kowaś, Marcin Kus, Jerzy  

Kunert, Bogusława Poremba, Tadeusz Wrona, Fabian Patron. PRZECIW 

(0):  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1): Róża Zgorzelska  

  

k) w sprawie zmiany uchwały nr II/6/2018 Rady Miejskiej w Głogówku z dnia 30 

listopada 2018 r. w sprawie określenia liczebności Komisji Stałych Rady Miejskiej 

w Głogówku,  

Radny Nosol pyta o liczbę członków w poszczególnych Komisjach.  

Przewodniczący Rady Miejskiej odpowiada, że wynika to ze statutu gminy.  

  

ZA (14): Mariusz Wdowikowski, Grzegorz Thiel, Bernard Dembczak, Joachim Sobek, Jan  

Hojdem, Ewelina Barton, Piotr Samson, Tomasz Nosol, Józef Kowaś, Marcin Kus, Jerzy  

Kunert, Bogusława Poremba, Tadeusz Wrona, Fabian Patron.  

PRZECIW (0):  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1): Róża Zgorzelska  
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l) zmieniająca uchwałę nr II/13/2018 Rady Miejskiej w Głogówku z dnia 30 listopada 

2018 r. w sprawie powołania Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska Rady  

Miejskiej w Głogówku,  

  

Przewodniczący Rady Miejskiej pyta Radnego Wronę czy wyraża zgodę na bycie członkiem 

Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska.  

Radny Tadeusz Wrona wyraził zgodę.  

Przewodniczący Rady Miejskiej pyta Radnego Kowasia czy wyraża zgodę na bycie członkiem 

Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska.  

Radny Józef Kowaś wyraził zgodę.  

  

ZA (14): Mariusz Wdowikowski, Grzegorz Thiel, Bernard Dembczak, Joachim Sobek, Jan  

Hojdem, Ewelina Barton, Piotr Samson, Tomasz Nosol, Józef Kowaś, Marcin Kus, Jerzy  

Kunert, Bogusława Poremba, Tadeusz Wrona, Fabian Patron.  

PRZECIW (0):  

WSTRZYMUJĘ SIĘ (0):  

NIE GŁOSOWALI/NIEOBECNI (1): Róża Zgorzelska  

  

Ad. 5  

  Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kunert informuje, że 15 października wziął 

udział w I Konwencie Przewodniczących Rad, Gmin i Sejmiku z Województwa Opolskiego, 

który odbył się w Urzędzie Marszałkowskim w Opolu, na zaproszenie Przewodniczącego 

Sejmiku Województwa Opolskiego Pana Rafała Bartek.  

  Radny Sobek uzasadnia swoje głosowanie dotyczące projektów uchwał związanych z 

podatkami, tym, że sugerował się sytuacją pól narażonych na działania suszy oraz ceną skupu 

płodów rolnych, która była około 30% wyższa niż w tym roku.  

  Przewodniczący Rady Miejskiej ubolewa nad zbyt małą aktywnością Radnych na 

omówieniu podatków od nieruchomości. Wspomina, że prócz rolników w gminie mamy 

również innych mieszkańców.  

  Radny Dembczak prosi o podjęcie działań dotyczących deratyzacji kanalizacji 

burzowej.  
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 Burmistrz odpowiada, że zadanie jest w trakcie realizacji. Informuje, że zostanie zwołana sesja 

nadzwyczajna, która związana będzie z zakupem nowego samochodu pożarniczo- gaśniczego 

lekkiego dla jednostki OSP Mochów, który kosztował 219 000,00 zł.  Zaprosił również na Mszę 

Świętą oraz obchody z okazji odzyskania przez Polskę Niepodległości.   

  Radny Nosol pyta o uzupełnienie nawierzchni na jezdniach.  

Burmistrz odpowiada, że ubytki zostaną uzupełnione.  

Została zgłoszona potrzeba założenia telefonu alarmowego, który obsługiwany byłby w 

Urzędzie Miejskim.   

Przewodniczący Rady Miejskiej odpowiada, że takiego zgłoszenia można dokonać 

poprzez aplikację Gmina Głogówek.  

Burmistrz odpowiada, że jeżeli chodzi o mienie komunalne to funkcjonuje telefon 

alarmowy. Kontaktować można się również poprzez wiadomość e-mail bądź komunikatory 

społecznościowe. Telefon alarmowy w Urzędzie Miejskim nie zostanie założony, ponieważ 

przy przebytych doświadczeniach jest to dość mocno nadużywane i nie jest stosowane tylko w 

zasadnych przypadkach.  

Przewodniczący Rady Miejskiej zaproponował, aby zdjąć z porządku obrad punktu 

dotyczącego przyjęcia Protokołu z XV Sesji Rady Miejskiej w Głogówku z dnia 26 września 

2019 r.   

Wynik głosowania:   

14 za/ 0 przeciw/ 0 wstrzymało się.   

  

W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodniczący zakończył obrady XVI  

Sesji Rady Miejskiej w Głogówku.   

  

Na tym protokół zakończono.    

 

Przewodniczący Rady Miejskiej w Głogówku   

  

Jerzy Kunert   

Protokolant   

Monika Domaradzka 


